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1. Opmerkingen vorig verslag 
 
Geen. 
 
 

2. Aanpassing parkeerbeleid 
 
Toelichting door schepen Vandenbroecke. Zie “Presentatie_20220117.pptx” voor alle details. 
 
Enkele opvallende zaken hieruit: 

- In de loop van 2021 zijn er 4 tellingen gebeurt om de bezetting te meten. Die lag gemiddeld rond 
50%. bezetting 

- Hallekaart: 1060 verkochte kaarten vs 270 plaatsen die hiervoor in aanmerking komen. In de 
praktijk nooit een probleem gekend. 

- Totale capaciteit:  766 (rode zone) + 1240 (groene zone) + 1300 (blauwe zone) + 51 (shop en go) = 
3.357 plaatsen 

Zoals op voorhand voorgelegd, na 1 jaar evaluatie en bijsturing. 
 
Voornaamste aanpassingen aan parkeerbeleid: 

- Tariefverlaging binnen betalend parkeren 
- halvering tarief zorgverstrekkers 
- twee parkeerzones (rood en groen, geel wordt ingekapseld in groen), parking Nederhem en 

Spoorwegstraat met Hallekaart 
- gratis parking op een aantal zaterdagen 
(vanaf 1 april) : 
- blauwe zone op Sint-Rochus van 2 naar 3 uur  
- bezoekerspassen (10 gratis en nadien betalend) 
- 3 extra shop en go plaatsen 
- In gebruik name parking Suikerkaai (met Hallekaart) 

 
Vragen/opmerkingen/suggesties vanuit het mobiliteitsplatform: 
Inkomsten van parkeertarieven vloeiden terug naar de belastingsbetaler. Wat als inkomsten afnemen 
(omwille van daling parkeertarieven), zullen belastingen dan terug hoger worden (want dan wordt “de 
rekening” eigenlijk op de belastingsbetaler afgeschoven). Wat kost deze tariefverlaging ? Hoe ga je meten 
dat er omzetverhoging van de handelaars zich voordoet ? 

Antwoord vanuit de stad: De verwachting is er dat door een verlaging van de tarieven extra 
bezoekers gaan (terug)komen, dus dat een deel van lagere tarieven gecompenseerd zullen worden 
door meer betalers. Dit blijft natuurlijk moeilijk te voorspellen maar wordt zeker gemonitord. Er 
komt geen belastingsverhoging. 

 
Wordt er een meting gedaan voor en na wijzigingen parkeerbeleid om impact ervan te kunnen inschatten  
?  

Antwoord: zie presentatie, Er zijn reeds 4 tellingen “voor” gebeurd, gemiddeld 50 % bezetting. Dit 
zal ook de komende maanden gebeuren. Resultaten zullen gedeeld worden met 
mobiliteitsplatform. 



 
 
Wat na in gebruik name van de NMBS parkeertoren: daar zal het betalend parkeren toch wellicht duurder 
zijn. Hoe wordt vermeden dat die parkeertoren leeg komt te staan ?   

Antwoord:  
De tarieven in de parkeertoren zullen wel goedkoper zijn dan de huidige parkeerabonnementen 
voor niet-Hallenaars. Dat zijn momenteel 179 dergelijke abonnementen die naar alle 
waarschijnlijkheid dus wel naar de parkeertoren zullen verschuiven.  
Ten opzichte van een dagtarief in de groene zone, zal parkeren in de parkeertoren wellicht 
ongeveer even duur worden (en dus ook concurrentieel).  
De “Hallekaart” (enkel mogelijk van inwoners van Halle) zal wel goedkoper zijn dan parkeren in de 
parkeertoren.  Dit houdt dan wel een risico in dat Hallenaars weinig weerstand kennen om met de 
auto tot aan Nederhem (of Suikerkaai) met de wagen te gaan en daar een hele dag te parkeren 
(en dit bijvoorbeeld ook  pendelparking gebruiken).   
Er zal daarbij  evenwicht moeten gezocht worden, als blijkt dat die parkings (te) vol staan met 
pendelaars moet ofwel het gebruik van de Hallekaart op die plaatsen beperkt worden (in tijd) of 
moet het tarief van de Hallekaart (momenteel 10 euro/jaar) opgetrokken worden. Dit wordt 
gemonitord en geëvalueerd na 6 maanden. Ook de parking aan Vandenpeereboomstraat en 
Welkomstlaan worden zeker in die evaluatie betrokken.. 

 
10 euro voor een bewonerskaart of een Hallekaart is wel spotgoedkoop (en dus eigenlijk gratis): dat is een 
“anti-stimuleringsbeleid” om duurzame vervoerwijzen voor Hallenaars. Op die manier wordt het moeilijk 
om een autoluw centrum te verwezenlijken.  

Antwoord: nuancering, met een Hallekaar kan je enkel aan de “afstandsparkings” Suikerkaai en 
Nederhem parkeren. Overal elders in de betalende zone gelden de gewone tarieven. 

 
Vanaf de toekomstige parking Suikerkaai te voet naar het centrum zou een extra voetgangersbrug over de 
Zenne rechtstreeks naar het Elisabethpark (achter de bibliotheek) een enorme meerwaarde zijn. De 
wandelroute wordt dan korter en veel aangenamer. 

Antwoord: Die plannen bestaan en het bestuur staat daar nog achter. Er zijn evenwel nog geen 
concrete acties rond ondernomen en timing is dan ook nog niet gekend.  

  
Ook zeker positieve reacties, de prijsverlaging wordt door verschillende bevolkingsgroepen positief 
ervaren. 
 
Dat het principe van duurder in het centrum en goedkoper (tot bijna gratis met Hallekaart) op de rand 
behouden blijft, is een zeer goede zaak ! Ook de vereenvoudiging van zones is beter.  
 
Het tarief zelf is inderdaad altijd een evenwichtsoefening, dus dat die nu wordt bijgesteld lag in de lijn der 
verwachting. Wel blijven monitoren en indien nog verder bijsturen, zeker ook m.b.t. Hallekaart die de 
deur wel wat open zet naar “misbruik” en het er (communicatief) niet duidelijker op maakt. 
 
 
 
  



3. Variapunten 
 

a) Situatie Bospoortbrug – Suikerkaai - Willamekaai 
 
Zie presentatie  “Voorstel aanpassing Bospoortbrug.pdf”.  
 
Is zeer onveilig voor alle verkeer sinds openstelling Zennebrug. Iedereen erkent dit probleem.  
Hoe op te lossen ? Suggestie vanuit het mobiliteitsplatform wordt gemaakt om Willamekaai enkelrichting 
te maken richting sas, met voordelen voor alle weggebruikers én bewoners Willamekaai.  
 
Vragen/opmerkingen/suggesties vanuit andere leden van het platform: 
 
Enkelrichting Willamekaai biedt een veiliger situatie op het kruispunt zelf, daar is weinig discussie over en 
vanuit mobiliteitsoogpunt is dat ook zonder meer het belangrijkste criterium. 
 
Ook op de Willamekaai biedt dit duidelijk voordelen voor bewoners en voetgangers. 
 
Aandachtspunt: met Parklaan, Willamekaai en Graankaai zijn er de 3 min of meer parallelle assen richting 
sas, terwijl enkel de Vandenpeereboomstraat overblijft om richting Zuidbrug te rijden. Wordt hier de 
capaciteit/leefbaarheid niet overschreden ? (cfr. Ook discussie vorig platform rond situatie 
Vandenpeereboomstraat x Sint-Rochusstraat). 

Antwoord: moeilijk voorspelbaar, maar niet alle verkeer dat nu op Willamekaai zit, zal in de 
toekomst via Vandenpeereboomstraat rijden. Een deel zal ook via containerpark het centrum 
verlaten. 
De Graankaai wordt binnenkort een fietssnelweg. 

  
Is dit wel of niet compatibel met de situatie tijdens de werken aan Bospoortbrug ? 

Antwoord: hier kan geen duidelijk antwoord op gegeven worden. Timing start werken 
Bospoortbrug ligt voorlopig op najaar 2022, maar hoe de verschillende fases er zullen uitzien, welk 
deel van de Suikerkaar/Willamekaai zal ingenomen worden door de werfzone,… is nog niet 
gekend. De stad vraagt dit na bij de Vlaamse waterweg zodat dit volgende vergadering mee kan 
genomen worden in de afweging. 

 
Toekomstige Bospoortbrug (indien geopend) moeilijk tot niet begaanbaar voor mensen met een 
handicap, mensen in rolstoel of met een kinderwagen… De gemiddelde wachttijd wordt ingeschat op 2 
tot 8 minuten. Is dat veel of niet veel ? Het is duidelijk wel een jammerlijke zaak dat dit bij nieuwe 
infrastructuur zo voor de komende decennia bestendigd zou worden. Er wordt met aandrang gevraagd 
dat de stad alles in het werk zou stellen dat ook deze groep ondanks een geopende brug, het kanaal 
zullen kunnen kruisen. 

Antwoord: concrete plannen worden nog eens opgevraagd. 
 
Afspraak: leden van het platform bekijken dit voorstel nog wat grondiger de komende weken. De stad 
vraagt de nog ontbrekende gegevens op bij de Vlaamse waterweg, volgend platform volgt dan een advies. 
 
 
Nog uit “Presentatie_20220117.pptx”:  
 

b) Situatie Vandenpeereboomstraat x Sint-Rochusstraat x Vogelpers (zie vorige 
vergadering) 
 

4 scenario’s zoals opgenomen in het verslag het mobiliteitsplatform d.d.29/11/2021 worden verder 
geanalyseerd op basis van een microsimulatie. Voorlopig nog geen nieuws over. 
 



c) Update fietsbeleidsplan 
 

Er wordt gezocht naar een nieuwe medewerker op de dienst mobiliteit zodat de taken kunnen 
herverdeeld worden en er tijd vrijkomt om hieraan te starten. Voorlopig zonder succes en ontbreekt dan 
ook de man/vrouwkracht om hieraan te beginnen.  
Indien dit nog lang uitblijft, zal de opmaak van een fietsbeleidsplan extern uitbesteed worden. 
Doelstelling om een nieuw fietsbeleidsplan te hebben tegen 2023 blijft gehandhaafd. 
 

d) Stavaza fietssnelweg F20 
 

Werken lopen in drie fasen gedurende een jaar. Zie presentatie. 
 

e) Voetgangersbrug Bospoortbrug 
 
Zie variapunt a) 
 
 
 
Uit presentatie “Platform van 17-01-2022.pdf”: 
 

f) Telling Brusselsesteenweg boven/onder 
 

Ter kennisgeving. Opvallend het aantal vrachtwagens ondanks vrachtwagenverbod. Vraag is wat in meting 
als “vrachtwagen” wordt beschouwd. 
 

g) Verfwerken Jozef Michielsstraat – Fons Vandermaelenstraat en  ex-fietspad 
 
Is reeds ingepland bij volgende verwerken. 

 
h) Lembeek schoolstraat 

 
Verwarrende signalisatie, doch misschien wel juridisch correct. 

 
i) Stavaza Sas Lembeek, Jean Jacminstraat (cfr. Verslag 29/11/2021) 

 
Dit wordt nog opgenomen. 

 
j) Fietsenstalling aan Molenborre op parkeerplaats voor personen met een handicap. 

 
Er komt weldra een nieuwe parkeerplaats voor personen met een handicap. 
 
 
  
 
 
Volgende vergadering: 
Maandag 14 maart 2022 om 19u30 


